
                                                                                         
Aan    : College van B&W te Hengelo 
Per e‐mail  : raadsgriffie@hengelo.nl 
Datum    : 30‐09‐2022 
Betreft    : Jeugdzorg 
 
Geacht college, 

 
PVV Hengelo is zeer geschokt na het zien van de misstanden in de jeugdzorg, na het zien van de 
serie: 
Jojanneke en de jeugdzorgtapes en de documentaire van Kim Feenstra,  TAKEN, Kinderen van de 
staat. 
https://indepen.nl/filmpagina/taken‐kinderen‐van‐de‐staat/ 
Kinderen uit huis plaatsen is een verdienmodel, voor elk beslapen bed, wordt er geld verdiend over 
de rug van kinderen. (€40.000 per kind per jaar) 
Verklaring van Jeugdzorg Nederland bij het programma HLF8 van 9 september 2022: Het systeem 
moet anders en beter voor alle kinderen en de jeugdzorgbeschermers en hulpverleners die in de 
jeugdzorg werkzaam zijn. Daar moet en wil de sector aan bijdragen. 
 
PVV Hengelo heeft hierover enkele vragen: 
 

1. Is het college bekend met bovengenoemde serie en documentaire? 
2. Hoeveel kinderen worden er jaarlijks gemiddeld uit huis geplaatst in Hengelo? 
3. Hoeveel kinderen zijn er de afgelopen 5 jaar uit huis geplaatst? 
4. Zijn er kinderen uit huis geplaats als gevolg van de toeslagenaffaire in Hengelo? 

Zo ja, om hoeveel kinderen gaat het? 
5. Zijn er kinderen uit Hengelo die als gevolg van de toeslagenaffaire uit huisgeplaats zijn,  

weer terug bij hun ouders? 
Zo ja, om hoeveel kinderen gaat dit? 
Zo nee, waarom niet? 

6. Wordt er toezicht gehouden op de locaties waar uit huis geplaatste kinderen terecht komen, 
of zij de juiste zorg krijgen, naar school gaan etc.? 

7. Is het college op de hoogte van het feit dat iedereen, zonder papieren, elke crimineel een 
opvanglocatie kan beginnen voor uit huis geplaatste kinderen? 

8. Komen er wel eens meldingen/ klachten van uit huis geplaatste kinderen over mishandeling, 
seksueel misbruik etc. binnen bij de gemeente afdeling jeugdzorg? 
Zo ja, om hoeveel meldingen gaat het en wat wordt er met die meldingen gedaan?  

9. Is het college bereid om naar deze ernstige misstanden een uitgebreid, onafhankelijk 
onderzoek te laten uitvoeren en de uitkomsten met de Raad te delen? 
 

 
 
Met vriendelijke groet, 

Petra Nijhuis 
Fractievertegenwoordiger PVV Hengelo 
 
Jeanet Nijhof 
Fractievoorzitter PVV Hengelo 


